
Zápis z 2. zasedání Zastupitelstva městské části Opava-Komárov, 
konaného dne 8. listopadu 2021 v 18.15 hod. v zasedacím sále 
ÚMČ Komárov 
 
Přítomni: Ing. Lumír Měch, Mgr. Bc. Milan Trulej LL.M., MBA, Ing. Michal Kubesa,   
 Bc. Jiří Kubesa, Zuzana Smolková, Bc. Eva Murová,  Ing. Jiří Bittner, Vladimír Vicherek, 
Ludmila Říčná 
 
Omluveni: x 
2. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni Ing. Michal Kubesa a Bc. Eva Murová, zapisovatelkou  
Zuzana Smolková 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program uvedený v pozvánce, doplněný o bod „ Smlouva o dílo na 
stavební práce s názvem „Oprava obrusné vrstvy a výšková úprava uličních vstupů a vpustí na 
MK v Opavě-Komárově“ 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
3. Kontrola usnesení 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly byly průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až říjen 2022 a o úhradě faktur za 
září a říjen 2022. 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
 
5. Smlouva o zimní údržbě s Technickými službami Opava s.r.o. 
Jako každoročně provádí MČ Komárov pro TS Opava úklid chodníků v zimním období 
2022/2023. Cena za 1 hod. údržby je stanovena na  459,- Kč. 
Zastupitelé Smlouvu o výkonech prací při zajištění zimní údržby komunikací v zimním 
období 2022/2023 s TS Opava s.r.o. schvalují. 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
6. Inventarizační komise a harmonogram inventarizací pro rok 2022 
Pro provedení fyzických a dokladových inventarizací majetku a účtů v roce 2022 je třeba 
schválit inventarizační komisi a harmonogram inventarizací. 
Inventarizační komise byla schválená ve složení: Ing. Drahomíra Kozárková – předseda 
Členové IK: Ing. Lumír Měch, Ing. Jiří Bittner  a Ing. Pavel Kukelka pro inventarizaci JSDH. 
Zastupitelé složení  inventarizační komise a harmonogram inventarizací schvalují. 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 



7. Zřízení komise pro životní prostředí pro volební období 2022-2026 
Starosta navrhl zřídit komisi pro  životní prostředí pro nové volební období..  
Do funkce předsedy byl navržen Bc. Jiří Kubesa, za členy byli navrženi Vladimír Vicherek, 
Ing, Jiří Bittner a Mg. Bc Milan Trulej, LL.M., MB. 
Zastupitelé složení  komise schvalují. 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
8.Rozpočtové opatření 
Vzhledem ke skutečnosti, že chybí finanční prostředky na položce 5171 – opravy a udržování 
komunikací, navrhl starosta převod finančních prostředků ve výši 1.300.000 Kč rozpočtovým 
opatřením z kapitálových výdajů ( pol. 6901) na běžné výdaje ( pol.5171 )  
Zastupitelé rozpočtové opatření schvalují. 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
9. Smlouva o dílo na stavební práce s názvem „Oprava obrusné vrstvy a výšková úprava 
uličních vstupů a vpustí na MK v Opavě-Komárově“ 
Jedná se o uzavření smlouvy na poslední etapu opravy komunikací po výstavbě kanalizace 
v r. 2022.  Smlouva bude uzavřena na základě výjimky ze zadávacího řádu statutárního města 
Opavy. Tuto výjimku musí schválit i Rada města.  
Zastupitelé výjimku ze zadávacího řádu a smlouvu se společností STRABAG a.s. schvalují. 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
10. Žádosti, stížnosti 
Žádost  Orel jednota Opava - Komárov o dotaci. 
Zástupce Orel jednota Opava-Komárov předložil žádost o účelovou dotaci na provoz, opravy  
a údržbu budovy Orlovny a technických zařízení budovy ve výši 50.000,- Kč 
Zastupitelé žádost podpořili a dotaci schválili. 
PRO 9     PROTI 0  ZDRŽEL 0  NEHLASOVAL 0 
 
 
11. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Informace o přípravě Vánočního koncertu a jarmarku 
Zastupitelé projednali organizaci tradičního vánočního koncertu a s ním spojeného jarmarku 
dne 20.12.2022. 
  
B. Informace o kanalizaci 
Starosta seznámil zastupitele s informacemi o výstavbě kanalizace v Komárově.  
V současné době probíhají dokončovací práce a připravuje se kolaudace. 
Starosta informoval, že celková rekonstrukce povrchu komunikace ulice Podvihovské bude 
provedena v roce 2023. 
 
C. Vánoční vydání zpravodaje Komárek 
Starosta vyzval zastupitele k zasílání příspěvků do vánočního vydání zpravodaje Komárek. 
Uzávěrka bude 3.12.2022. 
 
 
 
 
 



 
12. Závěr 
Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 5. prosince 2022 v 18,15 hod. 
v zasedacím sále ÚMČ Komárov. 
 
 
Zapsala: Zuzana Smolková 
 
 
 
 
Opava-Komárov  7. listopadu 2022 
 
 
Ověřili: 
Ing. Michal Kubesa 
 
Bc. Eva Murová 
 
 
Ing.Lumír Měch - starosta 
 
 
 
 
 


